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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XXV/21 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 16 czerwca 2021 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 920 do 1210. 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik 

Gminy, Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, Pani Teresa Stefańska – Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie, Pani Anita Pośpiech – Pełnomocnik 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii,  

Pani Aneta Bladziak – Inspektor ds. windykacji i należności publiczno-prawnych,  

Pan Zbigniew Matyśkiewicz – Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego,  

Pan Paweł Strączyński – Radny Rady Powiatu Włoszczowskiego oraz radni i sołtysi  

z terenu Gminy Secemin według załączonej listy obecności. 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 15 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

5. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Secemin za 2020 rok. 

6. Debata nad raportem o stanie Gminy Secemin. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Secemin. 

8. Sprawozdanie z działalności finansowej i gospodarczej gminy za 2020 rok  

i rozpatrzenie udzielenia absolutorium Wójta Gminy Secemin z tego tytułu: 

– przedstawienie Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu  

z wykonania budżetu gminy za 2020 rok; 

– przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Secemin w 2020 roku i wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium; 

– przedstawienie uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach w sprawie absolutorium; 

- dyskusja; 

- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Secemin za 2020 rok; 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 
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- przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Secemin  

na lata 2021-2025; 

- „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy Secemin”; 

- określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji  

o dochodach; 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2026; 

- zmian budżetu gminy Secemin na 2021 rok; 

- przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Secemin; 

- poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz 

ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

- poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkaso, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zamknięcie XXV sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Ad. 1. 

 W punkcie tym Pan Przewodniczący przywitał zaproszonych gości, Pana Wójta, 

pracowników urzędu oraz radnych i sołtysów obecnych na sesji. Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że na sesji jest obecnych 15 radnych i sesja jest prawomocna. 

Ad.2. 

 Następnie Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad przesłany radnym. Pan Wójt 

zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwał w sprawie: 

- zmiany uchwały Nr XXI/167/20 Rady Gminy Secemin z dnia 25 listopada 2020 r.  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021; 

- określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty 

za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest 

gmina Secemin; 

- nadania nazwy ulicy w miejscowości Secemin; 

- wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Secemin działek zabudowanych przepompowniami 

ścieków na terenie miejscowości Secemin oraz Marchocice; 

- wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Secemin; 

- upoważnienia oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia, do właściwego Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa  

OT w Kielcach. 

Pan B. Wasik zaproponował, aby w/w uchwały wprowadzić do porządku obrad w punkcie 9.  

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 
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5. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Secemin za 2020 rok. 

6. Debata nad raportem o stanie Gminy Secemin. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Secemin. 

8. Sprawozdanie z działalności finansowej i gospodarczej gminy za 2020 rok  

i rozpatrzenie udzielenia absolutorium Wójta Gminy Secemin z tego tytułu: 

– przedstawienie Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy sprawozdaniu  

z wykonania budżetu gminy za 2020 rok; 

– przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Secemin w 2020 roku i wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium; 

– przedstawienie uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach w sprawie absolutorium; 

- dyskusja; 

- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Secemin za 2020 rok; 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin  

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Secemin na lata  

2021-2025; 

- „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy Secemin”; 

- określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji  

o dochodach; 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2026; 

- zmian budżetu gminy Secemin na 2021 rok; 

- przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Secemin; 

- poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz 

ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

- poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkaso, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

- udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

- zmiany uchwały Nr XXI/167/20 Rady Gminy Secemin z dnia 25 listopada 2020 r.  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021; 

- określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty 

za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest 

gmina Secemin; 

- nadania nazwy ulicy w miejscowości Secemin; 

- wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Secemin działek zabudowanych przepompowniami 

ścieków na terenie miejscowości Secemin oraz Marchocice; 

- wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Secemin; 
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- upoważnienia oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia, do właściwego Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin nieruchomości 

stanowiącej Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa OT w Kielcach. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zamknięcie XXV sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad.  

„Za” przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało 15 radnych,  

„Przeciw” – 0 głosów;  

„Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Imienny raport głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

 Do protokołu z XXIV sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.4. 

 Następnie pan Wójt przedstawił informację z działalności w okresie między sesjami,  

a mianowicie: 

- 25.02.2021 r. w Bichniowie odbyło się spotkanie Rady Scaleniowej przedstawicieli Starostwa 

Powiatowego oraz geodetów w temacie działań związanych z pracami scaleniowymi gruntów 

tego sołectwa.  

W tym też dniu Pan Wójt wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy uczestniczył w spotkaniu 

z wójtem gminy Dąbrowa Zielona. Celem spotkania była wymiana doświadczeń  

w rozwiązywaniu problemów przy realizacji głównych zadań jakie stają przed samorządami  

w obecnym czasie. 

- 26.02.2021 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielem przedsiębiorstwa „BIOPROJEKT”. 

Omówione zostały uwarunkowania związane z projektem łącznika wodociągowego  

Bichniów-Czaryż oraz sieci kanalizacyjnej dla miejscowości: Wolica, Kuczków, Wola 

Kuczkowska. Dokonano też oględzin terenu, na którym w przyszłości planowane są te 

inwestycje. 

- 03.03.2021 r. Pan Wójt spotkał się z przedstawicielami Spółki Leśnej z Psar. Na spotkaniu 

omówiono i ustalono zakres prac na najbliższy czas, aby sfinalizować wykup działek przez 

udziałowców tej spółki. 

- 11.03.2021 r. miało miejsce spotkanie z przedstawicielem Firmy „KINGSPAN” 

specjalizującej się w produkcji urządzeń do oczyszczalni ścieków według technologii, która 

została wybrana dla oczyszczalni w Międzylesiu. Omówiono propozycje zmian  

w standardowym projekcie oczyszczalni, aby w przyszłości wymagała jak najmniejszej ilości 

przeglądów technicznych. 

- 12.03.2021 r. w Urzędzie Gminy w Moskorzewie odbyło się spotkanie w temacie tzw. 

Ponadlokalnej Strategii Rozwoju. Taką Strategię będą tworzyć trzy gminy z powiatu 

włoszczowskiego tj. Secemin, Radków i Moskorzew oraz trzy gminy  

z powiatu jędrzejowskiego tj. Oksa, Nagłowice i Słupia Jędrzejowska.  

W najbliższy czwartek - 17 czerwca 2021 r., w Urzędzie Gminy Radków odbędzie się następne 

spotkanie w tym temacie i wójtowie w/w gmin podpiszą stosowną umowę. 

- 16.03.2021 r. odbyło się spotkanie wójtów Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej. 

- 19.03.2021 r. Pan Wójt uczestniczył w kolejnym spotkaniu w temacie Strategii Ponadlokalnej. 

W spotkaniu z wójtami gmin wziął udział pan Rafał Graczykowski, który przedstawił 
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koncepcję Strategii dla w/w gmin. Posiadanie takiej Strategii Ponadlokalnej powoduje, że nie 

jest potrzebne posiadanie Strategii Rozwoju Gminy.  

W tym też dniu odbyło się spotkanie z projektantem, inspektorem nadzoru oraz kierownikiem 

firmy „FUBIT” realizującej remont pomieszczeń w części budynku mieszczącej ośrodek 

zdrowia w Seceminie. Omówiony został zakres koniecznych do wykonania prac dodatkowych. 

- 22.03.2021 r. odbyło się spotkanie z projektantem terenu sportowo-rekreacyjnego obok 

przedszkola w Seceminie, na którym planowane jest w przyszłym roku rozpoczęcie inwestycji 

budowy obiektu sportowego. Omówiono główne założenia oraz uwarunkowania, które będą 

miały wpływ na jego kształt.  

- 08.04.2021 r. została podpisana umowa z firma STAN-BUD na wymianę zadaszenia na 

budynku remizy OSP w Bichniowie. Wartość prac to 38 000 zł.  

- 12.04.2021 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami podmiotów projektujących 

oczyszczalnię ścieków i sieć kanalizacyjną dla Żelisławiczek i Międzylesia w temacie 

aktualizacji dokumentacji projektowej. 

- 16.04.2021 r. Pan Wójt spotkał się z dyrektorem Lokalnej Grupy Działania Region 

Włoszczowski. Dyrektor przedstawił działania, które umożliwią pozyskiwanie środków 

finansowych z LGD przez gminy lub fundacje, czy też stowarzyszenia z terenu tych gmin  

w III i IV kwartale bieżącego roku. 

- 19.04.2021 r. – w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie odbyło się spotkanie poświęcone 

tematyce budowy dróg na terenie poscaleniowym wsi Bichniów. W spotkaniu wziął udział 

Przewodniczący Komitetu Scaleniowego wsi Bichniów, radny Łukasz  Baran, pani kierownik 

wydziału geodezji Starostwa Powiatowego we Włoszczowie, dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych oraz inspektor ds. inwestycji drogowych Starostwa Powiatowego. Na działania 

związane z budową, przebudową, likwidacją oraz rekultywacją gruntów przeznaczono  

kwotę 4 mln zł. 

- 11.05.2021 r. Pan Wójt wspólnie z pracownikami referatu inwestycji Panią Martyną Grzesik 

i Edytą Włodarską negocjowali warunki na jakich będzie realizowany projekt złożony do 

Europejskiego Funduszu Społecznego Urzędu Marszałkowskiego pn. „ Rozwój kompetencji 

kluczowych w gminie Secemin”. Projekt dotyczy finansowania i prowadzenia dodatkowych 

zajęć w szkole podstawowej w Seceminie i Żelisławicach z języka polskiego, języka 

angielskiego, matematyki i chemii. Całkowita wartość projektu to 451 652 zł, z czego wkład 

własny Gminy Secemin stanowi 61 740 zł, natomiast dofinansowanie z Urzędu 

Marszałkowskiego 389 912 zł. Wsparcie z tego programu uzyskało tylko 8 gmin  

w województwie Świętokrzyskim. 

- 12.05.2021 r. przeprowadzono kolejne negocjacje on-line, tym razem z przedstawicielem 

firmy „IKB Machinery”, która wystawiła do sprzedaży samochód komunalny wraz z osprzętem 

do zimowego utrzymania dróg. Pojazd ten został wcześniej obejrzany przez Pana Wójta  

i pracownika gospodarczego – Pana Leszka Nowaka. Po oględzinach okazało się, że samochód 

spełnia oczekiwania, zarówno pod względem parametrów technicznych, stanu technicznego jak 

i funkcjonalności. W wyniku negocjacji, przeprowadzonych wspólnie z pracownikami referatu 

inwestycji uzgodniono zakup w/w sprzętu za kwotę 179 000 zł brutto. 

- 13.05.2021 r. w Słupi Jędrzejowskiej odbyło się spotkanie wójtów gmin, które zdecydowały 

się podpisać porozumienie i uczestniczyć w utworzeniu Strategii Ponadlokalnej. W spotkaniu 

uczestniczyli też przedstawiciele Funduszu Norweskiego oraz Polskiej Akademii Nauk.  

Na spotkaniu omawiane były tematy związane z działaniami mającymi na celu odnowę 

środowiska oraz finansowanie tych działań. 

- 14.05 2021 r. odbyło się spotkanie z projektantem sieci wodociągowo-kanalizacyjnej  

na osiedlu pomiędzy przedszkolem a blokami dawnego POM-u w Seceminie. Ustalone zostały 

warunki techniczne tych sieci oraz ich przebieg. Podpisana też została umowa na wykonanie 
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dokumentacji projektowej wraz z uzyskaniem prawomocnego pozwolenia na budowę sieci  

kanalizacyjno-wodociągowej. 

- 18.05.2021 r. w miejscowości Nadolnik zostało zamontowane 7 lamp fotowoltaicznych przy 

drodze gminnej. Ze względu na dużą odległość linii energetycznej od drogi, nie było innej 

możliwości oświetlenia. Montażu lamp dokonała firma „LED SOLAR SYSTEM” z Lublińca.  

Wartość tej inwestycji wyniosła 29 400 zł i w całości została pokryta z budżetu gminy.  

W tym też dniu odbył się odbiór techniczny wyremontowanego odcinka drogi powiatowej 

Wałkonowy Górne – Krzepin o długości 770 m. Gmina partycypowała w kosztach remontu  

w kwocie ok. 22 000 zł. 

- 24.05.2021 r. w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie odbyło się spotkanie  

z przedstawicielami wydziału geodezji oraz inspektorem nadzoru w temacie zagadnień 

związanych ze scalaniem gruntów wsi Bichniów. W spotkaniu uczestniczył też pan radny 

Łukasz Baran. 

- 26.05.2021 r. została przedstawiona przez Urząd Marszałkowski lista przedsięwzięć 

zakwalifikowanych do II etapu termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej. Złożony 

przez nas wniosek na termomodernizację 5 remiz znalazł się pośród 75 wniosków pozytywnie 

ocenionych. Na realizację tego wniosku są małe szanse, gdyż Urząd Marszałkowski posiada  

na ten cel 30 mln zł, a złożone wnioski opiewają na kwotę 260 mln zł. 

- 31.05.2021 r. w urzędzie Marszałkowskim, Pan Wójt wspólnie z Panią Skarbnik podpisał 

umowę na dofinansowanie wniosku pn. „Rozwój kompetencji kluczowych w Gminie 

Secemin”. Kwota dofinansowania tego projektu z Europejskiego Funduszu Społecznego 

wynosi 389 912,50 zł i obejmuje wydatki bieżące i majątkowe. Dodatkowe zajęcia z języka 

polskiego, języka angielskiego, chemii i matematyki będą służyć uczniom z naszych szkół  

w celu poprawy efektów nauczania, tak mocno obniżonych ze względu na brak zajęć 

stacjonarnych spowodowanych pandemią. Ze strony Urzędu Marszałkowskiego umowę 

podpisali marszałek Andrzej Bętkowski oraz pani wicemarszałek Renata Janik. 

Tego też dnia ukazała się lista gmin, które brały udział w otwartym konkursie w ramach 

Programu Osłonowego pn. „Wspieranie jednostek samorządu terytorialnego w tworzeniu 

systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie” i które otrzymają dofinansowanie. Gmina 

Secemin jako jedna z trzech gmin z rejonu świętokrzyskiego (26 na 67 w kraju ) otrzyma 

dofinansowanie w kwocie 47 700 zł na zadania realizowane prze GOPS pt. „ Rodzina wolna 

od przemocy”. Całkowita wartość zadania opiewa na kwotę 78 354 zł (kosztorysowa) i będzie 

przeznaczona na remont pomieszczeń tzw. „Starego Ośrodka Zdrowia”. Wniosek przygotowali 

pan Dominik Stawiarz i pani Anita Pośpiech. 

- 07.06.2021 r. w Starostwie Powiatowym Pan Wójt spotkał się ze Starostą i Wicestarostą  

i omówili wspólnie najpilniejsze zadania powiatowe do wykonania na terenie gminne, które  

w różny sposób łączą się z zadaniami realizowanymi przez powiat tj. montaż luster na drogach 

powiatowych, wykaszanie poboczy, realizacja inwestycji wodociągowych i kanalizacyjnych, 

oświetlenie, inwestycje drogowe. 

- 11.06.2021 r. Pan Wójt wspólnie z panią podinspektor Edytą Włodarską oraz radnym panem 

Łukaszem Baranem dokonali odbioru wymienionego pokrycia dachowego na budynku remizy 

OSP w Bichniowie. Firma STAN-BUD wykonała prace usługowe o wartości 38 000 zł zgodnie 

z umową, a materiały zakupiła Gmina Secemin.  

- 15.06.2021 r. delegacja w składzie: Pani Edyta Wójcik, Pan Bogdan Wasik, Pan Grzegorz 

Zalas, Pan Leszek Nowak oraz Pan Wójt dokonała w miejscowości Jedlnia –Letnisko odbioru 

samochodu komunalnego służącego również do zimowego utrzymania dróg. Spośród wielu 

oglądanych tego rodzaju pojazdów zdecydowano o zakupie samochodu marki Mercedes-Benz 

o mocy 180 koni mechanicznych wyposażonego w pług śnieżny sterowany hydraulicznie 



 

7 
 

napędem taśmowym oraz skrzynią ładunkową z trójstronnym wywrotem. Wartość pojazdu  

to kwota blisko 179 tysięcy zł brutto.  

Pan Wójt podziękował Radom Sołeckim za wsparcie zakupu tego pojazdu z Funduszu 

Sołeckiego w kwocie 72 tysiące zł.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Do obecnych na Sali dołączył Pan Zbigniew Matyśkiewicz. 

Pan Przewodniczący przywitał przybyłego na sesję Pana Przewodniczącego Rady Powiatu 

Włoszczowskiego. 

Ad.5. 

W punkcie tym Pan Sekretarz odniósł się do przedstawionego radnym Raportu o Stanie 

Gminy Secemin za rok 2020. Podkreślił, że zawiera on podsumowanie działalności wójta  

w roku poprzednim. Celem przygotowania raportu było uzyskanie dokładnego i rzetelnego 

obrazu ogólnej sytuacji Gminy Secemin oraz przedstawienie danych o wszystkich ważnych 

aspektach funkcjonowania gminy.  

Ad.6. 

 Następnie Pan Przewodniczący poprosił o debatę nad raportem o stanie Gminy 

Secemin. Zapytał czy radni mają jakieś uwagi. 

Pan J. Stępniak odniósł się do roli wójta jako organu wykonawczego, którego zadaniem jest 

min. przygotowywanie projektów uchwał i zapytał czemu uchwały podpisuje Przewodniczący 

Rady a nie Wójt. Poprosił też o przypomnienie jakie są obowiązki radnych. 

Pan Przewodniczący powiedział, iż projekty uchwał przygotowują pracownicy urzędu, prawnik 

zatwierdza je pod względem zgodności z prawem, natomiast radni podejmują uchwały.  

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Ad. 7.  

 W punkcie tym przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania dla Wójta Gminy Secemin. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/205/21 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Secemin. 

Ad. 8.  

Następnie przystąpiono Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr 61/2021 IV Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 19 kwietnia 2021 roku  

w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Gminy Secemin za 2020 rok. 

Niniejsza uchwała zawiera pozytywną opinię w niniejszej sprawie.  

Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - Pan Łukasz Baran odczytał Uchwałę  

Nr 1/2021 Komisji Rewizyjnej z dnia 13 maja 2021 r. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu za 2020 rok i przesłała do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Kielcach wniosek dotyczący udzielenia absolutorium za 2020 rok. 

W dalszej części posiedzenia Pan Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr 71/2021 IV Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 19 maja 2021 roku 

zawierającą pozytywnie zaopiniowany wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Secemin  

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin za 2020 rok. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  



 

8 
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Secemin za 2020 rok. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/206/21 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy Secemin za 2020 rok. 

Następnie przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Secemin z tytułu wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/207/21 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Secemin z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

Pan Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały, a następnie pogratulował Panu Wójtowi  

udzielonego absolutorium. Gratulacje złożył też na ręce Pani Skarbnik 

Pan Wójt podziękował za udzielone absolutorium i podkreślił, że dotyczy ono pracy 

pracowników Urzędu Gminy jak i jednostek podległych. Podziękował Pani Skarbnik, za to, że 

kontroluje stronę finansową funkcjonowania gminy. Podziękowania za włożoną pracę złożył 

też pozostałym pracownikom referatu finansowego, inwestycyjnego, organizacyjnego i spraw 

obywatelskich oraz jednostek podległych – GOPS-u, Biblioteki Publicznej, Szkół  

i Przedszkola. Podkreślił, że rok 2020 był trudny z powodu trwającej pandemii. Część 

zaplanowanych inwestycji zostało wykonanych z opóźnieniem. Podziękował radnym za 

merytoryczną współpracę oraz sołtysom za to, że dzielą się swoimi wnioskami, poglądami, 

uczestniczą czynnie w realizacji zadań inwestycyjnych min. dofinansowanie z Funduszu 

Sołeckiego zakupu autobusu szkolnego i pojazdu do zimowego utrzymania dróg.  

Następnie Pan Przewodniczący ogłosił 15 minut przerwy.  

Obrady zostały wznowione o godzinie 1025. 

Do obecnych na sesji dołączył Pan Paweł Strączyński –Radny Rady Powiatu 

Włoszczowskiego. 

Ad. 9.  

W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania pozostałych projektów uchwał ujętych 

w porządku obrad. 

Głos odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „ Strategii Rozwiazywania Problemów 

Społecznych Gminy Secemin na lata 2021-2025” zabrała Pani Teresa Stefańska –Kierownik 

GOPS-u w Seceminie. Podkreśliła, że podjęcie tej uchwały jest konieczne do dalszej pracy 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie. „Strategia Rozwiazywania Problemów 

Społecznych Gminy Secemin na lata 2021-2025” to niezbędny dokument zapewniający 

bezpieczeństwo społeczne mieszkańców.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 
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„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/208/21 w sprawie przyjęcia „ Strategii Rozwiazywania Problemów Społecznych 

Gminy Secemin na lata 2021-2025”. 

Ponownie głos zabrała Pani Kierownik GOPS i wyjaśniła, że projekt uchwały w sprawie 

„Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy Secemin” zawiera analizę, 

statystykę lokalna problemów pomocną do realizacji zadań GOPS-u w Seceminie. Uchwała  

ta jest podejmowana rokrocznie i zawiera informacje np. na temat bezrobocia w gminie. 

Stanowi spojrzenie na temat pomocy społecznej. Zawiera sprawozdanie statystyczne 

pozyskiwane z różnych jednostek, min. z Komendy Powiatowej Policji. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/209/21 w sprawie Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020 dla Gminy 

Secemin”. 

W dalszej kolejności przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie określenia 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach.  

Pani T. Stefańska wyjaśniła, że w związku ze zmianą ustawy o dodatkach mieszkaniowych 

Rada gminy musi określić wzór deklaracji o dochodach oraz wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego. Niniejsza uchwała zawiera takie wzory, które będą obowiązywały  

od 1 lipca 2021 roku. 

Pan Przewodniczący pytał komu przysługuje taki dodatek mieszkaniowy.  

Pani kierownik odpowiedziała, że należy się on osobom z niskimi dochodami, które wynajmują 

mieszkanie i może być przyznany na okres trzech miesięcy w łącznej kwocie 5167 zł. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/210/21 w sprawie określenia wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji dochodach. 

Przystąpiono do rozpatrywania uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy finansowej 

Gminy Secemin na lata 2021-2026. 

Głos zabrała Pani skarbnik, która wyjaśniła, że do WPF wprowadzono nowe zadania  

tj. „Rozwinięcie kompetencji kluczowych w Gminie Secemin” zaplanowane do realizacji na 

lata 2021-2023. W ramach tego zadania zaplanowano wydatki na dodatkowe zajęcia dla 

uczniów z chemii, matematyki, języka polskiego i języka angielskiego oraz zakup sprzętu do 

szkół.  

Drugie wprowadzone przedsięwzięcie to „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 

pn. Rozbudowa DW 795 na odcinku miejscowości Psary” – do realizacji w 2022 roku.  

To przedsięwzięcie zostało przesunięte z roku bieżącego na rok przyszły ze względu na pismo, 

które wpłynęło do Gminy z Urzędu Dróg Wojewódzkich. 
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Pan E. Nowak pytał jaki wkład pieniężny poniesie Gmina w związku z realizacją 

przedsięwzięcia „Rozwinięcie kompetencji kluczowych w Gminie Secemin”. 

Pani Skarbnik powiedziała, że będzie to wkład niepieniężny polegający na wynajmie sal 

lekcyjnych w szkole. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/211/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Secemin na lata 

2021-2026. 

Ponownie głos zabrała Pani Skarbnik i szczegółowo omówiła zmiany do budżetu Gminy 

Secemin na 2021 rok. Powiedziała min. iż zmiany na dochodach i wydatkach wynikają  

z usunięcia zadania remontu drogi gminnej Secemin-Zwlecza-Kluczyce ze względu na brak 

dofinansowania. Wprowadzono do budżetu projekt „Rozwinięcie kompetencji kluczowych  

w Gminie Secemin”. Otrzymano dotację na zadanie przeciwdziałania przemocy w rodzinie,  

na Program „Wspieraj Seniora”. Ponadto przesunięto zaplanowane wydatki na pomoc 

województwu świętokrzyskiemu z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji projektowej 

dla zadania pn. Rozbudowa DW 795 na odcinku w miejscowości Psary. 

Wprowadzono zadania roczne tj. zakup działek pod przepompowniami, zakup działki pod 

parkingiem przy stacji kolejowej w Żelisławicach, remont pomieszczeń w budynku Urzędu 

Gminy. 

Pytań w związku z powyższym nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/212/21 w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2021 rok. 

W sprawie kolejnego projektu uchwały głos zabrała Pani Aneta Bladziak. Wyjaśniła, ze projekt 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin został 

pozytywnie zaopiniowany przez Wody Polskie i wobec powyższego należy podjąć uchwałę  

w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Secemin. 

Pytań w związku z powyższym nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/213/21 w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Secemin. 

Ponownie głos zabrała Pani Skarbnik i wyjaśniła, że kolejne dwa projekty uchwał  

są podyktowane zmianą na stanowisku sołtysa w miejscowości Wałkonowy Dolne. Nowym 
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sołtysem została Pani Edyta Włodarska. Pani Skarbnik pogratulowała Pani Sołtys wyboru  

i życzyła owocnej współpracy. 

Również Pan Przewodniczący pogratulował Pani Sołtys wyboru i podobnie jak Pani Skarbnik 

życzył owocnej współpracy.  

Przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa łącznego 

zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia 

za inkaso. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/214/21 w sprawie poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, 

wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Następnie przegłosowano projekt uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkaso, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/215/21 w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w drodze inkaso, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia  

za inkaso. 

Do kolejnego projektu uchwały odniosła się Pani Skarbnik i wyjaśniła, ze podjęcie uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego podyktowane 

jest przesunięciem realizacji zadania opracowania dokumentacji rozbudowy DW795  

w miejscowości Psary na przyszły rok. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/216/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego. 

W dalszej części posiedzenia Pani Anita Pośpiech – Pełnomocnik Gminnej Komisji 

Rozwiazywania Problemów Alkoholowych w Seceminie omówiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/167/20 Rady Gminy Secemin z dnia 25 listopada 2020 r.  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021. Zmiany w uchwale podyktowane zostały 

oszczędnościami pozostałymi z roku 2020 w kwocie 36 600 zł i co za tym idzie zwiększeniem 

planowanych wydatków na rok bieżący do kwoty 102 610 zł. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 
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„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/217/21 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2021. 

Głos w sprawie kolejnego projektu uchwały, ujętego w porządku obrad zabrała Pani 

Aneta Bladziak. Wyjaśniła, iż w projekcie uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie  

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest gmina 

Secemin zaproponowano dwie stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych 

tj. 0.04 zł za jedno zatrzymanie na przystanku dla środka transportu z liczba miejsc siedzących 

poza miejscem kierowcy, mniejszą niż 22 miejsca oraz 0,05 zł za jedno zatrzymanie na 

przystanku dla środka transportu z liczba miejsc siedzących poza miejscem kierowcy, równą 

lub większą niż 22 miejsca. Powyższe zróżnicowanie wynika z faktu, że większe pojazdy 

zabierają więcej pasażerów i mają większy wpływ na zużycie infrastruktury przystankowej  

i wielkość zabrudzeń.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/218/21 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad 

korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem albo zarządzającym jest gmina Secemin.  

Następnie Pani Inspektor wyjaśniła, że do Urzędu Gminy Secemin wpłynął wniosek o nadanie 

numeru budynku mieszkalnego. W związku, iż ulica przy której jest umiejscowiony budynek 

nie ma nadanej nazwy należy ją nadać.  

Radni pytali o jaką ulicę chodzi. 

Pan Wójt wyjaśnił, że chodzi o drogę obok dawnego SKR-u. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/219/21 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Secemin. 

W dalszej kolejności rozpatrywano projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

przez Gminę Secemin działek zabudowanych przepompowniami ścieków na terenie 

miejscowości Secemin oraz Marchocice. 

Pani Aneta Bladziak wyjaśniła, że ze względu na to iż działki pod przepompowniami w w/w 

miejscowościach są własnością osób fizycznych należy je wykupić. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 
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Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/220/21 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Secemin działek 

zabudowanych przepompowniami ścieków na terenie miejscowości Secemin oraz Marchocice. 

Ponownie głos zabrała Pani Aneta Bladziak i wyjaśniła, że do Urzędu Gminy wpłynęły wnioski 

od osób fizycznych chętnych do zakupu działek od Gminy stąd konieczność podjęcia uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Secemin.  

Pan E. Nowak pytał dlaczego mają być sprzedawane trzy działki gminne skoro są przeznaczone 

pod drogi. 

Pan Wójt wyjaśnił, iż działki te są tak ujęte w planie zagospodarowania przestrzennego, jednak 

jest to dość szeroki zapis. Jedna z tych działek położona przy DW 795 w Seceminie to wąska 

działka nie mająca strategicznego znaczenia. Podobnie druga działka leżąca w Seceminie, która 

jest działką rolną. 

Do powyższego odniosła się Pani E. Włodarska i wyjaśniła, że działka w obrębie 0011  

w Psarach również jest działką rolną i wpłynął wniosek od sąsiada o chęci jej wykupu od Gminy 

w celu powiększenia gospodarstwa. 

Pan E. Nowak odniósł się jeszcze raz do działek leżących w Seceminie i podkreślił, że tam jest 

zaplanowana obwodnica. 

Pan Wójt powiedział, że ta część działki, w której ma przebiegać obwodnica jest zastrzeżona. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/221/21 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Secemin.  

Jako ostatnią procedowano uchwałę w sprawie upoważnienia oraz zobowiązania Wójta  

do wystąpienia, do właściwego Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem  

o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 

Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa OT w Kielcach. 

Pani Aneta Bladziak powiedziała, ze nieruchomość stanowiąca własność Skarbu Państwa  

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego jest ujęta jako działka  

z przeznaczeniem na potrzeby infrastruktury technicznej, a skoro stanowi własność Skarbu 

Państwa to Gmina powinna ją nabyć, aby w przyszłości móc na niej wybudować oczyszczalnię 

ścieków. 

Do powyższego odniósł się Pan T. Pudło i zaproponował, aby wstrzymać się z decyzją budowy 

oczyszczalni ścieków na tej działce, gdyż jest opór mieszkańców. Właściciele sąsiednich 

działek obawiają się, że ich działki stracą na atrakcyjności jeżeli zostanie tam wybudowana 

oczyszczalnia ścieków.  

Pan Wójt powiedział, iż ze wstępnych ustaleń z projektantem infrastruktury technicznej jest to 

najlepiej usytułowana działka z przeznaczeniem pod infrastrukturę techniczną - optymalne dla 

mieszkańców i technicznego funkcjonowania oczyszczalni ścieków. Następnie wyjaśnił,  

że budowa oczyszczalni w nowych technologiach nie powoduje zagrożeń zanieczyszczania 

środowiska.  

Pan T. Pudło pytał czy będzie w tej sprawie spotkanie z mieszkańcami.  

Pan Wójt odpowiedział, że spotkanie z mieszkańcami w tym temacie zostanie zorganizowane. 

Do projektu tej uchwały odniosła się Pani E. Włodarska i dodała, iż podjęcie tej uchwały jest 

konieczne do przejęcia tej działki przez Gminę i dalszego procedowania budowy oczyszczalni 

ścieków w miejscowości Wola Kuczkowska. 
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

„Przeciw; - 0 głosów; 

„Wstrzymał się” – 2 głosów 

Radny Tadeusz Pudło 

Radny Bogdan Pośpiech 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały.  

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXV/222/21 w sprawie upoważnienia oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia,  

do właściwego Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem  

o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 

Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa OT w Kielcach. 

Ad.10. 

W punkcie tym Pan Tadeusz Pudło poinformował o konieczności przycięcia drzew na 

jednej z niezamieszkałych posesji w Woli Kuczkowskiej. Pytał też kiedy będzie odbierany 

azbest. 

Pan Wójt odpowiedział, że wniosek został złożony do WFOŚ w Kielcach na dofinansowanie 

odbioru azbestu. 

Pani A. Bladziak dodała, że Gmina nie dostała dofinansowania na odbiór azbestu. Jest 

wyłoniona firma, jednak nie wiadomo kiedy taki odbiór nastąpi. 

Pan G. Zalas prosił o interwencję w sprawie montażu oświetlenia na ulicy Kościelnej  

w Seceminie. 

Pan Wójt poinformował, iż przedstawiciel Firmy Tauron obiecał, że montaż lamp na ulicy 

Kościelnej odbędzie się w I –II kwartale tego roku. Ostatecznie Gmina dostała pismo,  

że zadanie to zostało przeniesione na III kwartał. 

 W dalszej części posiedzenia głos zabrał Pan Z. Matyśkiewicz – Przewodniczący Rady 

Powiatu Włoszczowskiego. Na wstępie przywitał wszystkich zgromadzonych na Sali  

i pogratulował Radzie jednomyślności. 

Zaznaczył, że jego obecność na sesji jest podyktowana zainteresowaniem sprawami gminy. 

Podkreślił, że oczekiwania społeczne są bardzo duże. Następnie omówił sprawy związane  

z finansami Powiatu podkreślając, że stan zadłużenia Powiatu w 2018 roku wynosił  

7mln 180 tys. zł, a na dzień dzisiejszy zmniejszył się do kwoty 4 mln 900 tys. zł. 

Następnie omówił stan zadłużenia Szpitala Rejonowego we Włoszczowie, podkreślając, że jest 

w tym temacie poprawa, zwłaszcza, że wynik finansowy za 2021 póki co zamyka się wynikiem 

dodatnim. Również środki na działalność bieżącą szpitala zostały zabezpieczone. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady Powiatu nawiązał do konieczności przebudowy dwóch 

wiaduktów kolejowych zlokalizowanych na terenie Gminy Secemin. Obecnie trwają prace 

związane z przebudową wiaduktu na drodze Secemin – Bichniów i jest konieczny objazd tej 

drogi. Aby ułatwić przejazd rolnikom została już utwardzona nawierzchnia gruntowa drogi 

powiatowej Bichniów-Krzepice. Planowane jest skierowanie na tą drogę, jeszcze w tym 

tygodniu kolejnych transportów kamienia tak, aby powstała droga tłuczniowa.  

Podkreślił, że został oddany w użytkowanie wyremontowany odcinek drogi powiatowej 

Wałkonowy Górne – Krzepin, który w 10% został sfinansowano ze środków Gminy Secemin 

i w 10 % ze środków powiatowych. 

Ponadto w budżecie powiatowym została zarezerwowana kwota na remont wiaduktu na drodze 

w kierunku Wałkonów Dolnych. 

Następnie Pan Z. Matyśkiewicz odniósł się do zamysłu budowy oczyszczalni  

ścieków w miejscowości Wola Kuczkowska i podkreślił, że ważne są w takich tematach 

rozmowy, spotkania z mieszkańcami, których ta inwestycja dotyczy. 

Nawiązał do zamiaru profesjonalnej przebudowy drogi powiatowej w Kuczkowie łącznie  
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z wykonaniem chodników i odwodnienia. Został już omówiony projekt przebudowy tej drogi  

i zlecono wykonanie dokumentacji technicznej na kwotę 90 tysięcy zł.  

Pan Tadeusz Pudło pytał czy chodzi o remont odcinka drogi od skrętu na Wolicę do kościoła. 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu potwierdził, że właśnie ten odcinek drogi o długości  

1000 metrów ma być remontowany. Następnie nawiązał do problemu zabezpieczenia 

przejazdów kolejowych na terenie Gminy Secemin oraz powiadomił o kończących się 

remontach cząstkowych na drogach powiatowych. Napomniał o remoncie drogi wojewódzkiej 

w Psarach oraz o rozliczeniu wybudowanego I etapu obwodnicy Włoszczowy. Przypomniał  

o konieczności przebudowy wiaduktu w Łachowie, która pozwoli na dalszą budowę 

obwodnicy. 

Nawiązał do złożonego przez radnego E. Nowaka wniosku o budowę chodnika  

na ul. Jędrzejowskiej (obok marketu DINO) i powiadomił, że Zarząd Dróg Powiatowych 

wyraził zgodę na budowę tego chodnika.  

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego poinformował o toczącym się remoncie 

oddziału chirurgii w Szpitalu Powiatowym we Włoszczowie za kwotę 2 mln 200 tysięcy zł,  

z czego wkład własny Powiatu wynosi 560 tysięcy zł. Wspomniał o zaplanowanej 

termomodernizacji szpitala. Podkreślił, że za miesiąc kwiecień 2021 rok wynik finansowy 

ZOZ-u był dodatni oraz, że zwiększyła się obsada medyczna w szpitalu. Pozostawiono jeszcze 

trzy łózka buforowe COVIDOWE a reszta szpitala pracuje w trybie zwykłym. Po dwóch latach 

gospodarowania nowych władz powiatowych łączny wynik zadłużenia ZOZ zmniejszył się  

o ok 2 miliony zł, co budzi nadzieję, że uda się tą placówkę utrzymać.  

Pan Z. Matyśkiewicz poinformował o zamiarze złożenia wniosku do Komendanta 

Powiatowego Policji o założenie monitoringu wiat przystankowych w związku z ich 

dewastacją. 

Ponadto zaplanowano zakup tomografu komputerowego dla ZOZ we Włoszczowie  

za ok. 3 miliony złotych. 

Pan Bogdan Wasik pytał czy drogi będą budowane profesjonalnie i zgłosił problem 

nieskoszonej trawy na ul. Kolejowej. Zapytał też Pana Przewodniczącego co się zmieniło po 

budowie obwodnicy Włoszczowy, że teraz jest według niego piękna, a we wcześniejszych 

wypowiedziach Przewodniczący twierdził (przed budową), że będzie to „polna droga”. 

Pan Z. Matyśkiewicz odpowiedział, że obwodnica wyprowadziła ruch z Włoszczowy i jest 

gorzej wykonana niż było w planach. 

Następnie głos zabrał Pan Paweł Strączyński, który na wstępie pogratulował Panu Wójtowi 

udzielonego absolutorium i podziękował za dotychczasową współpracę, za konstruktywne 

rozmowy i zrozumienie. Odniósł się do słów Pan Z. Matyśkiewicza odnośnie sytuacji ZOZ-u  

i stwierdził, że przekazał on półprawdę. Wynik finansowy za 2020 rok jest rzeczywiście lepszy 

niż w latach poprzednich, jednak zadłużenie szpitala sięga ok. 50 milionów złotych,  

co stwierdził biegły rewident. Ponadto szpital się ciągle zadłuża. Jego wynik finansowy jest na 

poprawnym poziomie, zwłaszcza wynik za 2020 rok, który spowodowany jest pandemią  

-  przyszły większe środki od wojewody, było zupełnie inne finansowanie. Szpital nie ponosił 

pewnych kosztów, gdyż środki były pozyskiwane z projektu. Jaka jest naprawdę sytuacja 

szpitala okaże się wkrótce, gdy będzie funkcjonował „normalnie”, nie jako „COVIDOWY”. 

Ogólnie służba zdrowia jest w złym stanie, jest ogólnoświatowy problem z pandemią. Słyszy 

się o tym, że szpitale mają być refundowane przez Rząd. Zdaniem Pana P. Strączyńskiego 

szpital we Włoszczowie, aby się utrzymać musi świadczyć dobrze usługi medyczne. Dyrektor 

szpitala stara się zabezpieczyć obsadę lekarską, jednak nadal brakuje lekarzy. Podstawą 

funkcjonowania szpitala jest kadra, sprzęt i procedury medyczne. Ważne też są inwestycje, 

które są do zrealizowania w szpitalu np. zakup sprzętu. Podkreślił rolę posła B. Dorywalskiego, 

który czynił starania, aby zakupić tomograf komputerowy do szpitala we Włoszczowie. 

Następnie Pan Radny Powiatowy nawiązał do tematu poprawy bezpieczeństwa na przejeździe 

kolejowym na drodze powiatowej Kluczyce – Wola Kuczkowska i stwierdził, że problemem 

nie jest oznakowanie drogi, lecz lepsze zabezpieczenie przejazdu, gdyż jest to przejazd 
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niestrzeżony. Jego zdaniem Pan Z. Matyśkiewicz jako Przewodniczący Rady Powiatu  

ma odpowiednie narzędzia, aby tą sprawę załatwić. W dalszej części wypowiedzi Pan Radny 

poruszył temat zanegowania przez Komisję Bezpieczeństwa z Powiatu montażu luster na 

drogach powiatowych na terenie Gminy Secemin i poprosił o zaangażowanie się w tą sprawę 

Pana Przewodniczącego Rady Powiatu. Podkreślił, że ich zadaniem, jako radnych 

powiatowych, jest pomoc ludziom. Zaznaczył, że nie neguje inwestycji powiatowych na ternie 

Gminy Secemin, chociaż uważa, że jest ich za mało. Jego zdaniem nieprawdą jest, że Gmina 

Secemin mało dokłada do Powiatu. Kończąc swą wypowiedź jeszcze raz podziękował Panu 

Wójtowi i Radzie Gminy za dobrą współpracę. 

Głos zabrał Pan Bogdan Wasik i powiedział, że podoba mu się myśl ochrony przystanków. 

Zaznaczył, że jego zdaniem samorządy powinny wspólnie zadziałać w tym temacie. 

Pan Z. Matyśkiewicz  przychylił się do tej inicjatywy i powiedział, że pismo zostanie 

przygotowane we wspólnym imieniu gmin i powiatu. Dodał, że docierają do niego głosy 

mieszkańców, że mogłoby być więcej inwestycji na terenie gminy Secemin, jednak większość 

środków jest kierowana na ZOZ i na remont wiaduktów. Zaznaczył, że Powiat nie dokłada dużo 

do oświaty i jest dobry klimat w Urzędzie Wojewódzkim, aby pozyskać środki na inwestycje. 

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który podziękował za gratulacje w związku z udzielonym 

absolutorium. Podkreślił, że są oczekiwania wobec Zarządu Powiatu, aby skierować większe 

środki na inwestycje powiatowe na terenie Gminy Secemin. Poprosił o interwencję w sprawie 

montażu luster na drodze powiatowej w Żelisławicach, które zakupiono ze środków gminnych.  

W dalszej części posiedzenia głos zabrała Pani Jolanta Sitkowska – sołtys sołectwa Wola 

Kuczkowska i zwróciła się z prośbą o wykonanie odwodnienia przy drodze powiatowej obok 

jednej z posesji w Woli Kuczkowskiej, gdyż podczas ulewnych deszczy, woda zalewa całą 

drogę i mieszkańcy nie mogą bezpiecznie wyjść z działki. 

Następnie Pani sołtys odniosła się do tematu budowy kanalizacji w miejscowościach Wola 

Kuczkowska, Wolica, Kuczków i powiedziała, że są obawy mieszkańców Cegielni, iż droga 

dojazdowa do działki, na której planowana jest budowa oczyszczalni będzie zdewastowana,  

że woda będzie wpuszczana do cieku, który już jest zniszczony przez bobry. W związku  

z powyższym poprosiła o konsultacje z mieszkańcami w tej sprawie. 

Ponownie głos zabrał Pan Przewodniczący Rady powiatu i powiedział, że nie posiadał wiedzy 

na temat sprzeciwu wobec montażu luster i obiecał, że zainteresuje się tą sprawą. 

Pan Wójt powiedział, że ten temat został już omówiony ze Starostą, który również obiecał się 

tym zająć. Następnie Pan Wójt odniósł się do tematu budowy oczyszczalni ścieków  

w miejscowości Wola Kuczkowska i powiedział, że działka która została wybrana spełnia 

optymalne warunki, ale jeżeli będą wskazania innej działki to trzeba będzie to przeanalizować. 

W przekonaniu Pana Wójta działka wskazana przez projektanta jest dobrym miejscem na tego 

typu inwestycję. Planowana jest budowa oczyszczalni nowoczesnej, bezpiecznej dla 

środowiska. Poinformował, że w tym temacie odbędzie się spotkanie z mieszkańcami. 

Powiadomił o zamiarze budowy łącznika wodociągu Secemin-Bichniów. 

Ad.11. 

 W punkcie tym Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął XXV sesję Rady Gminy Secemin. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczący: 

 

Anna Kraszewska       Przewodniczący Rady Gminy 

mgr Bogdan Wasik 

 

 


